

国家知识产权局

100040

北京市海淀区中关村东路 123 号 4 号楼 2 层北侧 213 室 北京知汇宏 图知识产权代理有限公司 任利军(15561643455) 发文日:

2024年06月27日





申请号: 202430399444.1

发文序号: 2024062701633670

专利申请受理通知书

根据专利法第 28 条及其实施细则第 43 条、第 44 条的规定,申请人提出的专利申请已由国家知识产权局受理。现将确定的申请号、申请日等信息通知如下:

申请号: 2024303994441

申请日: 2024年06月27日

申请人: 山东超琼信息科技有限公司

设计人: 黄钰婷

发明创造名称:一种女性安防报警器外壳

经核实,国家知识产权局确认收到文件如下:

专利代理委托书 1份2页

外观设计图片或照片 1份3页

外观设计简要说明 1 份 1 页

外观设计专利请求书 1 份 4 页

申请方案卷号: 2024063331

提示:

200101

2023.03

1.申请人收到专利申请受理通知书之后,认为其记载的内容与申请人所提交的相应内容不一致时,可以向国家知识产权局请求更正。

2.申请人收到专利申请受理通知书之后,再向国家知识产权局办理各种手续时,均应当准确、清晰地写明申请号。

审 查 员: 自动受理 联系电话: 010-62356655



纸件申请,回函请寄:100088 北京市海淀区蓟门桥西土城路6号 国家知识产权局专利局受理处收 电子申请,应当通过专利业务办理系统以电子文件形式提交相关文件。除另有规定外,以纸件等其他形式提交的 文件视为未提交。

National Copyright Administration of the P.R.C

100040

Beijing Zhihui Hongtu Intellectual Property Agency Co., Ltd., Room 213, North Side, 2nd Floor, Building 4, No. 123 Zhongguancun East Road, Haidian District, Beijing Contact: Ren Lijun (Tel: 15561643455)

Issuing Date: June 27, 2024





Application Number: 202430399444.1

Document Serial Number: 2024062701633670

Patent Application Acceptance Notice

Pursuant to Article 28 of the Patent Law and Articles 43-44 of the Implementation Regulations, the patent application filed by the applicant has been formally accepted by the National Copyright Administration of the P.R.C (CNIPA). The official application details are hereby notified as follows:

Application Number: 2024303994441

Filing Date: June 27, 2024

Applicant: Shandong Chaoqiong Information Technology Co., Ltd.

Designer: Huang Yuting

Title of Creation: Housing for Women's Security Alarm Device

CNIPA confirms receipt of the following documents: Power of Attorney for Patent Agency (1 copy, 2 pages)

Design Drawings/Photographs (1 copy, 3 pages)

Brief Description of Design (1 copy, 1 page)

Design Patent Request Form (1 copy, 4 pages)

Application File Volume Number: 2024063331

Important Notes:

- 1. If discrepancies exist between this notice and the originally submitted materials, applicants may request corrections from CNIPA.
- 2. All subsequent communications with CNIPA must include the accurate application number.

Examiner: Auto-Acceptance Contact Tel: 010-62356655 Examining Department: Preliminary Examination and

Process Management Department

Special Seal for Patent Examination, National Copyright

Administration of the P.R.C

200101 For paper applications, please mail correspondence to Patent Office Acceptance Division, National Goppright Administration of the P.R.C, No. 6 Xitucheng Road, Jimen Bridge, Haidian District, Beijing 100088

2023.03 For electronic applications, all documents must be submitted via the Patent Service System in electronic format

Unless otherwise specified, submissions in paper or other formats will be theired not filed.

310084349



国家知识产权局

100040

北京市海淀区中关村东路 123 号 4 号楼 2 层北侧 213 室 北京知汇宏 图知识产权代理有限公司 任利军(15561643455) 发文日:

2024年06月27日





申请号: 202421496044.3

发文序号: 2024062701643660

专利申请受理通知书

根据专利法第 28 条及其实施细则第 43 条、第 44 条的规定,申请人提出的专利申请已由国家知识产权局受理。现将确定的申请号、申请日等信息通知如下:

申请号: 2024214960443

申请日: 2024年06月27日

申请人: 山东超琼信息科技有限公司

发明人: 黄钰婷,刘晓薇,陈娜

发明创造名称:一种女性安防报警器外壳 经核实,国家知识产权局确认收到文件如下:

权利要求书 1份 2页,权利要求项数: 8项

说明书 1 份 5 页

说明书附图 1份6页

说明书摘要 1份1页

专利代理委托书 1份 2页

实用新型专利请求书 1 份 4 页

申请方案卷号: 2024062330

提示:

200101 2023.03

1.申请人收到专利申请受理通知书之后,认为其记载的内容与申请人所提交的相应内容不一致时,可以向国家知识产权局请求更正。

2.申请人收到专利申请受理通知书之后,再向国家知识产权局办理各种手续时,均应当准确、清晰地写明申请号。

审 查 员: 自动受理 联系电话: 010-62356655



National Copyright Administration of the P.R.C

100040

Beijing Zhihui Hongtu Intellectual Property Agency Co., Ltd., Room 213, North Side, 2nd Floor, Building 4, No. 123 Zhongguancun East Road, Haidian District, Beijing Contact: Ren Lijun (Tel: 15561643455)

Issuing Date: June 27, 2024





Application Number: 202421496044.3

Document Serial Number: 2024062701643660

Patent Application Acceptance Notice

Pursuant to Article 28 of the Patent Law and Articles 43-44 of the Implementation Regulations, the patent application filed by the applicant has been formally accepted by the National Copyright Administration of the P.R.C (CNIPA). The official application details are hereby notified as follows:

Application Number: 2024214960443

Filing Date: June 27, 2024

Applicant: Shandong Chaoqiong Information Technology Co., Ltd.

Inventors: Huang Yuting, Liu Xiaowei, Chen Na

Title of Invention: Housing for Women's Security Alarm Device

CNIPA confirms receipt of the following documents:

Claims (1 copy, 2 pages, total 8 claims)

Specification (1 copy, 5 pages)

Drawings (1 copy, 6 pages)

Abstract (1 copy, 1 page)

Power of Attorney for Patent Agency (1 copy, 2 pages)

Utility Model Patent Request Form (1 copy, 4 pages)

Application File Volume Number: 2024062330

Important Notes:

- 1. If discrepancies exist between this notice and the originally submitted materials, applicants may request corrections from CNIPA.
- 2. All subsequent communications with CNIPA must include the accurate application number.

Examiner: Auto-Acceptance Contact Tel: 010-62356655 Examining Department: Preliminary Examination and

Process Management Department

Special Seal for Patent Examination, National Copyright

Administration of the P.R.C.

200101 For paper applications, please mail correspondence to Patent Office Acceptance Division, National Copyright

Administration of the P.R.C, No. 6 Xitucheng Road, Jimen Bridge, Haidian District, Beijing 100088.

2023.03 For electronic applications, all documents must be submitted via the Patent Service System in electronic format.

04951003548

Unless otherwise specified, submissions in paper or other formats will be deemed not filed.

510084349



国家知识产权局

100040

北京市海淀区中关村东路 123 号 4 号楼 2 层北側 213 室 北京知汇宏 图知识产权代理有限公司 任利军(15561643455) 发文日:

2024年06月27日





申请号: 202430399673.3

发文序号: 2024062701667730

专利申请受理通知书

根据专利法第 28 条及其实施细则第 43 条、第 44 条的规定,申请人提出的专利申请已由国家知识产权局受理。现将确定的申请号、申请日等信息通知如下:

申请号: 2024303996733

申请日: 2024年06月27日

申请人: 山东超琼信息科技有限公司

设计人: 黄钰婷

发明创造名称:一种女性安防报警器外壳

经核实,国家知识产权局确认收到文件如下:

专利代理委托书 1 份 2 页

外观设计图片或照片 1份3页

外观设计简要说明 1 份 1 页

外观设计专利请求书 1份 4页

申请方案卷号: 2024063332

提示:

1.申请人收到专利申请受理通知书之后,认为其记载的内容与申请人所提交的相应内容不一致时,可以向国家知识产权局请求更正。

2.申请人收到专利申请受理通知书之后,再向国家知识产权局办理各种手续时,均应当准确、清晰地写明申请号。

审 查 员: 自动受理 联系电话: 010-62356655



纸件申请,回函请寄: 100088 北京市海淀区蓟门桥西土城路 6 号 国家知识产权局专利局受理处收电子申请,应当通过专利业务办理系统以电子文件形式提交相关文件。除另有规定外,以纸件等其他形式提交的文件视为未提交。

National Copyright Administration of the P.R.C

100040

Beijing Zhihui Hongtu Intellectual Property Agency Co., Ltd., Room 213, North Side, 2nd Floor, Building 4, No. 123 Zhongguancun East Road, Haidian District, Beijing Contact: Ren Lijun (Tel: 15561643455)

Issuing Date: June 27, 2024





Application Number: 202430399673.3

Document Serial Number: 2024062701667730

Patent Application Acceptance Notice

Pursuant to Article 28 of the Patent Law and Articles 43-44 of the Implementation Regulations, the patent application filed by the applicant has been formally accepted by the National Copyright Administration of the P.R.C (CNIPA). The official application details are hereby notified as follows:

Application Number: 2024303996733

Filing Date: June 27, 2024

Applicant: Shandong Chaoqiong Information Technology Co., Ltd.

Designer: Huang Yuting

Title of Design: Protective Housing for Women's Safety Alarm Device The following documents have been verified and received by CNIPA:

Power of Attorney for Patent Agency (1 copy, 2 pages)

Design Drawings/Photographs (1 copy, 3 pages)

Brief Description of Design (1 copy, 1 page)

Design Patent Application Request (1 copy, 4 pages)

Application File Volume Number: 2024063332

Important Notes:

- 1. If discrepancies exist between this notice and the originally submitted materials, applicants may request corrections from CNIPA.
- 2. All subsequent communications with CNIPA must include the accurate application number.

Examiner: Auto-Acceptance Contact Tel: 010-62356655 Examining Department: Preliminary Examination and

Process Management Department

Special Seal for Patent Examination, National Copyright

Administration of the P.R.C.

200101 For paper applications, please mail correspondence to Patent Office Acceptance Division, National Copyright Administration of the P.R.C, No. 6 Xitucheng Road, Jimen Bridge, Haidian District, Berging 100088

2023.03 For electronic applications, all documents must be submitted via the Patent Service System in electronic format.

Unless otherwise specified, submissions in paper or other formats will be deemed not filed.

3049510035480